
Roses redacta el projecte de reforma del passeig Mar�tim i

l'aparcament soterrat

Es reformar� un tram de fa�ana, es resoldr� la regressi� de la platja de la

Punta i es crearan 377 places per a vehicles

La imatge vir tual del projecte sobre el qual es treballa

ROSES | C.VILË / G.TUBERT

L'Ajuntament de Roses est� treballant en la redacci� del projecte

per a la reforma d'un tram del passeig Mar�timque preveu la

construcci� d'un aparcament soterrat enfront de mar per a 377

cotxes. Ja disposen de l'estudi de mobilitat i l'arquitecta guanyadora del concurs d'idees, Bet Gali, treballa en el

projecte que ha de permetre iniciar l'estudi de viabilitat econ�mica.

El regidor d'Urbanisme i Medi Ambient de l'Ajuntament de Roses, Carles P�ramo, ha explicat que Çs'est�

desenvolupant el projecte per poder fer l'estudi de viabilitat econ�mica i compatibilitat amb l'estudi de mobilitat

que es va acabar fa unes setmanesÈ. Segons va anunciar al ple, Çs'est� estudiant la viabilitat amb Por ts de

CatalunyaÈ. El projecte va a c�rrec de l'arquitecte que el 2010 va guanyar el concurs d'idees.

Els tr�mits suposen arrencar un projecte que est� sobre la taula des de fa m�s de deu anys. L'aparcament

soterrat suposa eliminar el que est� en super f�cie a la platja de la Punta. La cober ta es recupera com a passeig

Mar�tim f ins a la riera de la Cuana. Les previsions s�n que es tracta d'un aparcament d'una �nica planta amb

capacitat aproximada per a 377 vehicles. El f inan�ament estaria vinculat a les 260 places actuals de zona blava

existents al front de mar. El concurs d'idees que es va convocar demanava una proposta per reordenar la fa�ana

per millorar la imatge d'aquest sector, actualment ocupat per un aparcament de vehicles en super f�cie i una

impor tant problem�tica de regressi� de la platja del costat per les llevantades. Aqu� es crea una plataforma

d'acc�s al mar. Es van presentar trenta-sis projectes que abordaven les tres q�estions. La millora de l'espai del

passeig, solucions per la platja i l'aparcament.

Aquesta no �s la primera vegada que l'Ajuntament estudia la viabilitat de construir un aparcament soterrat a la

primera l�nia de mar.

Vell projecte amb entrebancs



�s un vell projecte que sempre han defensat els convergents per� que es va decidir posar a consulta entre els

ve�ns despr�s que es pos�s sobre la taula la possibilitat de construir-lo a pla�a Catalunya. El projecte es va

redactar el 2001 i, sis anys m�s tard, l'equip de govern que encap�alava Carles P�ramo va anunciar que es feia

un estudi econ�mic per a la seva construcci�. L'Ajuntament va encarregar la revisi� i actualitzaci� de preus i va

informar que tenia unacord amb Por ts de la Generalitat per endegar el projecte conjuntament. El pressupost

previst era de set milions d'euros. L'aparcament s'havia d'acabar el 2009.

Per� les eleccions van canviar l'escenari. El nou govern que encap�alava la socialista Magda Casamitjana va

aparcar-lo. Quatre anys m�s tard, tamb� a les por tes d'unes eleccions, va aprovarl'estudi de viabilitatper

impulsar la construcci� d'un aparcament soterrat a pla�a Catalunya. Era per a 219 places i 545 places de zona

blava a diferents llocs del municipi. El projecte suposava reformar pla�a Catalunya. El ple va aprovar admetre a

tr�mit l'estudi presentat per l'empresa Rubau Tarr�s que l'hagu�s tingut en concessi�.

Un canvi al govern va aturar de nou l'aparcament. Els convergents, altra vegada al capdavant del consistori, van

decidir realitzar una consulta el 2014 posant sobre la taula les dues propostes. Un 65,15% dels ciutadans va

escollir l'aparcament al front de mar.
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